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Zápis z jednání komise č.  5/2020 
 

Datum konání: 09.06.2020 

Místo konání: malá zasedací místnost rady města 

Přítomni: dle prezenční listiny 
Zapisovatelka: P. Šůstková 
Ověřovatelka: Mgr. J. Truschingerová    
Čas jednání: 13:00 – 16:00 hod. 
 
Program jednání:  
 

1. Opožděné návštěvy jubilantů 
2. Jubilanti – balíčky 
3. Vítání občánků - fotografování 
4. Připomínky, náměty 
5. Různé 

 
Průběh jednání: 

1. Opožděné návštěvy jubilantů 

 přítomné si předaly zkušenosti s opožděnými návštěvami jubilantů, shodly se na postupu 
kdy, nejprve jubilantovi zavolaly a následně přání a balíček předaly mezi dveřmi.  

 byl projednán návrh na zlepšení součinnosti s úřadem, oddělením evidence obyvatel, aby 
nedocházelo k situacím, kdy členky jsou přát jubilantovi, který již zemřel. 

 p. Moudrá se dotázala, zda město přeje i jinou formou, protože se setkala se situací, kdy 
přinesla přání a jubilant jí sdělil, že již přání obdržel. P. Truschingerová objasnila, že 
kancelář starosty poslala omluvu a vysvětlení, že v nouzovém stavu nebudou roznášena 
přání a balíčky a obecné přání zdraví a že se jednalo o výjimku. 

 p. Moudrá, p. Mašková a p. Berková se dohodnou, jak si jubilanty rozdělí 

2. Jubilanti – balíčky 

 Přítomné se podělily o zkušenosti s balíčky připravovanými prodejnou v Nětčicích. P. 
Berková sdělila, že roznášela balíčky v květnu a balíčky byly menší a lehčí a byly špatně 
zabalené a zavázané, celofán se trhal. 

 Dotaz – jak to fungovalo na podatelně – bylo vysvětleno, že byla stanovena cena balíčku, 
děvčata nakoupila a nechala si lístky proplatit, pak balíčky balila.  

 Měsíčně je to asi 25 až 30 balíčků. 



 p. Moudrá nabídla, že pokud by mohla děvčata y podatelny nakoupit obsah balíčků, pak by 
p. Moudrá zajistila balení balíčků v knihovně.  

 návrh p. Moudré projednala p. Truschingerová telefonicky s p. Zdražilem a varianta balení 
balíčků v knihovně byla odsouhlasena. 

 p. Berková se nabídla, že pokud by byl zájem, ráda s balením balíčků v knihovně vypomůže. 

3. Vítání občánků – fotografování 

 Zúčastněné členky se shodly, že přítomnost fotografa na vítání dětí je přínosem, vhledem 
k negativní zkušenosti, kdy chaotické focení členy rodin vítaných dětí narušilo průběh 
obřadu.  

 P. Truschingerová přítomným sdělila, že další Vítání dětí bude až na podzim. 

4. Připomínky, náměty 

 V září proběhne setkání s jubilanty 75, 80 a 85 let 

 P. Mašková seznámila přítomné s nepříjemnou zkušeností, kdy obcházela oslavence 
z března v pozdějším květnovém termínu a 2 klienti již zemřeli. Situace byla velmi 
nepříjemná – viz bod č. 1 

5. Různé 

 P. Kudelová se dotazovala, kde je možné řešit problém s drogami. Ze svého domu vidí na 
prostranství u zídky, kde se schází problematické osoby a konzumují nebo distribuují drogy. 
P. Moudrá poradila obrátit se na Městskou policii, dále byl diskutováno použití kamerového 
systému. P. Truschingerová sdělila, že se na tuto problematiku ptala odborníka a ten jí sdělil, 
že probíhá sledování, kdo se v této rizikové skupině pohybuje. 

 P. Štanglerová se dotázala na chodník až na Boršovskou a p. Mašková se zajímala o chodník 
na Nětčické. P. Truschingerová objasnila, že bude řešeno v rámci revitalizace lokality 
Klínky. 

 

Termín konání KOZ: bude upřesněn 

Zapsala: Pavla Šůstková 

Ověřila: Mgr. Jana Truschingerová   


